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مردم ما به درجهای از فهم، شعور و آگاهی رسیدهاند که ملاحظات فرهنگی را رعایت کنند؛ هواداران حتما حریمهایی را که

باید رعایت کنند رعایت خواهند کرد.

تلاش میکنیم شاهد حضور خانوادهها در ورزشگاه باشیم؛ 

وزیر ورزش و جوانان در خصوص حضور بانوان در ورزشگاهها برای دیدن مسابقات صحبت کرد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، مسعود سلطانیفردرباره حضور خانوادهها در
ورزشگاه گفت: تلاش میکنیم با همفکری و هماهنگی شرایط حضور خانوادهها را در ورزشگاهها فراهم کنیم. مطمئنم مردم ما

به درجهای از فهم، شعور و آگاهی رسیدهاند که ملاحظات فرهنگی را رعایت کنند.

وی افزود: در گذشته خانوادهها به ورزشگاه میرفتند و ما مشکلی نداشتیم. فکر میکنم هواداران و تماشاگران حتما
حریمهایی را که باید رعایت کنند، رعایت خواهند کرد. به مرور تلاش میکنیم با زمینهسازی، توجیهکردن و هماهنگی بین همه

عناصر شاهد حضور خانوادهها در ورزشگاه باشیم.
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